
Dagsorden til bestyrelsesmøde den 29.2. 2024 kl. 19 til 21.30  

Mødet holdes på Trekløveren. 

Referent; Trine 

 

Ingen af bud 

 

1. Nyt fra og om ledelsen. v/ Trine og Solveig 

 

 

Trine Pædagogisk leder er kommet godt i gang.  

Aktuelle opgaver: 

MUS samtaler afvikles inden for de næste 3 uger.  

Kontorkaffe – en gang efter påske mm 

 

 

Forespørgsel fra en forælder; Hvad vil vi gøre ift. sikkerheden på legepladsen (låger) 

på Paletten 

Der bliver ændret håndtag på lågen i børnehaven, der er hegn der bliver flyttet. 

(Mere synligt for personalet) Der er skærpet fokus på hvordan personalet placerer 

sig på legepladsen. (runderer og fordybelse). 

En god snak med forældrene om at børnene ikke skal hjælpe med lågerne, når de 

kommer og går. At man som forældre skal snakke med sit barn om at blive i 

børnehaven.    

 

2. Nyt fra bestyrelsesmedlemmer; 

Er der møder som der skal refereres fra? 

Er der forældrehenvendelser som skal orienteres om? 

Andet…… 

Ferie – en løs snak omkring om det med at vi oplever at der ikke dukker det tilmeldte 

antal børn op i ferierne. Vi gør det vi kan i forhold til at få forældrene til at melde 

ind rettidigt.   

 

3. Ny Møllevej v/ Ingrid og Janus 



Hvad er der sat i gang og hvad er planen nu. 

Ingrid lavede bekymringsbrev som afledte besigtigelse/bygningsgennemgang af NM 

og et møde.  

Kommunens udgangspunkt er 2 millioner til renovering. (for lidt)  

Der skal være møde med FDF samvirke d 11 marts – med tale om køb (Maria, Solveig, 

og Janus. 

Herning Kommune er generelt mere interesseret i at eje end at putte penge i leje.  

Genansøgning til kommunen ift. Renoveringen inden budgetkonferencen i marts 

(sendes inden for den nærmeste fremtid) I skrivet står der at hvis der gives penge 

fra kommunen side af til renovering - så vil institutionen bruge legepladsbudgettet til 

nyt møblement osv. til huset.  

 

Trekløveren: køkkenet er ikke tidssvarende 

 

4. Økonomi 2024.02. v/Ingrid og Solveig 

Kan der nu rammesættes hvad vi kan og vil bruge på legepladserne og på NM? 

Der er lidt plus på kontoen - bruges på lønninger, NM og/eller legeplads.  

225000 til NM/legeplads. Der vil stadigvæg være en buffer derudover. 

Børnetallene ser fornuftige ud.  

Overenskomsterne har en indvirkning – men hvilken? 

Ingrid nævner normeringstallene, minimumsnormeringerne. Molevitten ligger fint ift. 

Normeringstallene set ift. Andre institutioner. Institutioner i Herning kommune har 

bedt Herning Kommune lave et skriv om hvorfor man endnu ikke har ramt 

minimumsnormeringerne. 

 

 

5. Planlægning af arbejdsdag/arbejdslørdag 4.5 fra 8-12.00. v/ Solveig  

Deltager fra bestyrelsen koordinerer med personalet der deltager på 

legepladsdagen, ud fra indkomne ønsker. 

De deltagende personaler er ansvarlige for at koordinerer indkøb. 

Projekter der giver mening for forældrene. Småtterier vil få forældrene til ikke at 

melde sig.  

Dialog/koordinering mellem bestyrelse og personalerepræsentanten/er.  

NM: Maria 

TRE: Marianne 

PAL: Jacob, Natalie, Mille 



Solveig og Trine sørger for at få meldt ud hvilke personaler der skal koordineres 

med.  

 
 

KAFFEPAUSE        

 

 

6. Valg af suppleanter 2024 v/ Janus. 

 Solveig og Ingrid laver et skriv til forældre om mulige kandidater. 

 

7. Nyt fra afdelingerne. v/ Maria og Trine. 

Maria orienterer omkring en del nye ansættelser på/I Trekløveren  

Trine orienterer omkring Paletten og NM 

NM: oprydning 

PAL: ved at lande efter omrokeringerne.  

 

8. Ønsker til kommende møders indhold; har I som bestyrelse forslag til 

spændende emner som kan drøftes? 

 

Evt. 

Sommerfesten er d. 14.6.2024 fra 17.30-22.  

 

 

 

 

 

Næste møde, 8. april 

- Opfølgning fra budgetkonference  

- Legepladsønsker -  

 


